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Sentralstyrets vedtak: 21 
”Sentralstyret godkjenner referat fra sentralstyremøtet 07.-09. februar 2014.” 22 
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Sak 13/14 Orienteringer: 24 
 25 

a) Medlemsrekruttering 26 
Per i HEF medlemsservice har oppdatert medlemslistene og trukket ut de 27 
over 25 år som støttemedlemmer og de over 30 år. Det gjenstår ca. 1200 28 

medlemmer totalt. 105 medlemmer har betalt kontingent per 07.mars 29 
2014.  30 

  31 
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 32 

 33 
b) Økonomistatus 34 

Årsregnskapet 2013 skal diskuteres senere i helgen. Det er foreløpig ikke 35 
ført noe regnskap for 2014. Utgifter har vært til vinterseminar, 36 
sentralstyremøter og lønn. Ingen store utgifter ellers.  37 

 38 
c) Styrets runde 39 

Lyka: snakket med Anders, ikke gjort så mye. 40 
 41 
Amund: vært i Utrecht på IHEYO/EWG møte, planlagt møte med 42 

ungdomsledere, vært på grunnlovskampanjemøter, kontakt med Maja om 43 
skisser til illustrasjoner til dette, Org.Sem møte. 44 

 45 
Lin-Marit: EWG møte i Utrecht, grunnlovsarbeid via skype, 46 
grunnlovshøring, IU skypemøter, laget grafisk bilde til 1500 likes på 47 

facebook. 48 
  49 

Ivan-Louis: deltatt på årsmøtene til Jæren og Hordaland, jobbet med LU, 2 50 
møter med grunnlov, i Oslo for å hjelpe til med høring og litt mer, EWG- 51 

møte i Utrecht.  52 
 53 
Live: deltok på EWG, sendt inn to sakspapirer, var på Org. Sem møte.  54 

 55 
Cecilie: IPU- møte, kurs for presentasjonsgruppa, skrevet sakspapirer med 56 

Kristoffer, IU over facebook, deltatt på Oslo lokallags årsmøte. 57 
 58 
Kristoffer: jobbet med plattform, 2 møter med Cecilie, jobbet med 59 

nettsider, møte med Lyka,  møte med Anders, skulle ha vært med på møte 60 
med IT, IPU- møte, jobbet med facebook med IPU, svart på 2 e-postsaker, 61 

forberedt meg til møte med et sakspapir ( om forslaget fra Hordaland).  62 
 63 
Arnlaug: deltatt årsmøtene til Trondheim, Oslo og Buskerud, skypemøte 64 

for planlegging av oppfølgingshelg for presentasjonsgruppa, gjennomført 65 
oppfølgingshelg, 2 AU- møter, sosial kveld i går, skypemøte med LU, 66 

informasjonsmøte med Spire, skrevet sakspapir. 67 
  68 

Anders:  69 

- Presentasjonsgruppa 70 

o Oppfølgingshelg for presentasjonsgruppa 71 

§ Holdt kurs nummer to for presentasjonsgruppa 22.-23. februar 72 

sammen med Arnlaug, Cecilie og Juni.  73 

 Koordinering av presentasjonsgruppa 74 

 75 

- Grunnlovskampanje 76 

o Startet arbeidet med gruppa – hatt to møter 77 

 78 

- Ny stilling (kommunikasjonsmedarbeider) 79 

o Intervjuer, praktisk, ansettelse, osv. 80 

 81 

- Årsmøter i lokallag 82 

o Besøkte Oslo, Tromsø og Vestfold 83 
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 84 

- Nettsider 85 

o Hatt møte med CGI 86 

o Skulle hatt møte med IT i HEF, men ble utsatt til neste uke pga. 87 

sykdom 88 

o Skypemøte med Kristoffer 89 

 90 

- Samarbeid HEF 91 

o Møte med hovedstyreleder Tom Hedalen 92 

o Møte med generalsekretær (Kristin Mile) og organisasjonssjef (Hege 93 

Winje) 94 

o Redaksjonsmøter og andre rutiner 95 

o KRLE-kampanje 96 

 97 

- Media og utadrettet aktivitet 98 

o To intervjuer i Fri tanke (om grunnlovshøring på stortinget og om 99 

UngDialog) 100 

o Mye aktivitet på facebook og twitter, med IPU 101 

o Paneldebatt – sagt ja til å delta med Skaperkraft 10. april om 102 

livssynsnøytralitet i skolen 103 

o Høring på stortinget 104 

 105 

- Annet 106 

o Nettsider (Landsmøte, Oxford, Org. Sem., UngDialog, osv.) 107 

o Sakspapirer 108 

o Personalarbeid 109 

o To AU-møter og en AU-sosialkveld 110 

o IPU- møter 111 

 112 

d) Sekretariatet 113 

Skrevet referat fra forrige sentralstyremøte, sendt ut nyhetsbrev, jobbet 114 
med medlemslistene fra i fjor, vært med i intervju og ansettelsesprosessen 115 
av kommunikasjonsmedarbeideren, bestilt billetter til verdenskongressen 116 

og hotell i Oxford, vært på kurs i lokal økonomiopplæring, sendt ut 117 
brosjyrer og standmateriale til ulike lokallag, vært med på møter om 118 

Humanistisk Uke på Huset, ordnet med årsregnskapet i samarbeid med 119 
både regnskapsfører, revisor, AU og kontrollkomiteen, sendt ut maler til 120 
årsrapport, årsmøteprotokoll og regnskap til lokallagene, oppdatert lister 121 

over lokallag og hvilke lokallag som har levert de nødvendige papirene, 122 
følger opp de som skal ha tilgang til Nordea, hatt møte med CGI, møte 123 

med IT, samarbeidsmøte med HEF, 2 AU-møter, jobbet med ulike 124 
sakspapirer og sendt ut sakspapirer, skrevet årsberetning, sendt ut 125 
foreløpig innkalling til Landsmøte, begynt å undersøke hvem som kan 126 

være møteledere og referenter under Landsmøtet, prøvd å få tak i Marit,  127 
 128 

e) Lagenes runde (eget sakspapir) 129 
 130 

f) Internasjonalt /IHEYO 131 

 132 
Har hatt et skypemøte hvor vi diskuterte hvem som kan være 133 

representant i HEFs IU. Ble enige om at det ikke trengtes å gjøre en stor 134 
sak ut av det, og at dette vervet skulle følge ledervervet i HUs IU. 135 
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Foreløpig er dermed representanten i HEFs IU Lin-Marit. Det vil da bli en 136 

slags kontinuitet i vervet.  137 
 138 

Under EWG-møtet i Utrecht diskuterte man hvordan man kan arrangere et 139 
nytt EHYD, og hvem som skal ha ansvar for dette. Det blir enten i 140 
Nederland eller et land i Øst-Europa, siden de er billige land å arrangere 141 

store arrangementer i. Det var og snakk om en ny grafisk profil for IHEYO. 142 
Det skal utlyses en konkurranse og forhåpentligvis kan de få en ny logo.  143 

 144 
I Kroatia har de begynt planlegging av en barnebok om humanisme. De 145 
mangler økonomiske ressurser og det kan være en mulighet å spørre 146 

Humanist Forlag om bistand.  147 
 148 

I Finland skal det arrangeres en sommerleir for folk mellom 14-16 år. Kan 149 
være aktuelt å reklamere for det i nyhetsbrevet, men HU kan ikke sende 150 
noen.  151 

 152 
Det kan også være interessant for Norge å arrangere EHYD. Tanken er å 153 

ha det annethvert år. HU kan søke om demokratimidler fra LNU. Dette 154 
forutsetter at arrangementet foregår i samarbeidslandet ( et land i Øst-155 

Europa), og at arrangementet fokuserer på organisasjonsbygging og 156 
styrkning av sivilsamfunnet.  157 
 158 

Kontoret skal begynne bestilling av reiser til Oxford etter 159 
sentralstyremøtet. Det er nok best å sende hele delegasjonen som en 160 

gruppe. Disse fikk innvilget reisestøtte fra HU:  161 
- Emil Andreas Ofstad 162 
- Torbjørn Vik Lunde 163 

- Nora Strand 164 
- Ragnhild Bjørklund 165 

- Henriette Sakrisvold 166 
- Lyka Camilla Solhaug 167 
- Dan-Raoul Husebø Miranda  168 

 169 
       4 søkere som AU måtte si nei til. 2 var for unge og 1 som ikke var tillitsvalgt.  170 

 171 
g) Lokallagsanalyse 172 

Karen er sykemeldt i disse dager, og skal også slutte i løpet av april. 173 

Planen er likevel å sende ut minilokallagsanalyse til alle HEFs lokallag via 174 
Organisasjonsavdelingen. I tillegg er Kristin involvert i planleggingen av 175 

Humanistisk Uke.   176 
 177 

h) Organisasjonsutvalget 178 

Vært litt stille siste måned. Har jobbet litt med vedtekter og litt med 179 
Org.Sem. Skal begynne innspurten nå, siden det nærmer seg.  Kommet 180 

inn en del påmeldinger.  181 
 182 

i) Ideologi- og PR-utvalget 183 

Mye aktivitet på facebook og twitter. HU-mandag har ikke vært aktivt i det 184 
siste, men skal gjøre noe med det. Skal bruke det aktivt under 185 

Grunnlovskampanjen.  186 
 187 
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Holder også på å lage en oversikt over hvilke av ungdomspartiene som er 188 

enige med oss. Har ikke noe konkret enda, men skal sende ut forslag til 189 
partiene før deres årsmøter.  190 

 191 
Planen nå er å skaffe oversikt over hva som skjer framover, slik at man 192 
kan planlegge mer langsiktig.  193 

 194 
j) Nettsider 195 

Lyka og Kristoffer fikk diskutert før møtet startet om hvordan statusen på 196 
nettsidene er. Strukturen er på plass og oppsettet er bra. Er likevel et par 197 
små endringer som er nødvendig å få på plass. Blant annet er det 198 

nødvendig å få en løsning på hvordan kalenderen skal være.  199 
 200 

Drømmen er å lansere de nye nettsidene 24. mars. Kontoret og Kristoffer 201 
skal ha møte med HEF IT til uka for å høre hvordan vi kan samarbeide om 202 
dette målet. Det er fortsatt usikkerheter om kostnadene.  203 

 204 
Nettsidene har tatt lang tid, og har lenge sagt det er rett rundt hjørnet. 205 

Kan det være aktuelt å sende klage-epost? Det har vært mange involvert, 206 
og i stor grad frivillige. Det har også vært en del urealistiske 207 

forventninger, i tillegg til at HU ikke har hatt direkte med kontakt med CGI 208 
(selskapet som driver EpiServer for HEF og HU) før i år. Det har tatt lang 209 
tid, men det er vanskelig å finne en konkret årsak til dette, og dermed 210 

vanskelig å sende en klage-epost. Skal også snakke mer med IT slik at de 211 
også er orientert om prosessen. Det er stort sett en mangel på 212 

kommunikasjon som har ført til at prosessen har tatt veldig lang tid. HEF 213 
har hatt problemer med CGI, og det er derfor vi vil involvere HEF mer i 214 
prosessen, slik at de kan følge med hvordan det går.  215 

 216 
De som skal jobbe med nettsidene må få tilgang til globale innstillinger. 217 

Kristoffer har en liste over bugs som må fikses. HEF fikser globale 218 
innstillinger. CGI må fikse bugs, men vi må huske at de koster 2000 kr i 219 
timen.  220 

 221 
Kontoret skal sende ut orientering om tidskjemaet for publisering etter 222 

møtet med IT.  223 
 224 

k) Evaluering vinterseminar 225 

Har ikke hatt mulighet til å se på evalueringsskjemaene. Har likevel 226 
dannet et inntrykk at dette arrangementet ikke scoret det høyeste. 227 

Foredraget til Bjørn Are trakk det, mens underholdningen på lørdag fikk 228 
høy score. Burde kanskje ha mer fokus på bli kjent-leker, for å unngå 229 
klikker. Informasjonen i forkant var for dårlig og kom for sent.  230 

 231 
Har en mappe med forslag til aktiviteter, men denne kan både 232 

videreutvikles og spres mer.  233 
 234 
Det er viktig å bruke de malene som er utviklet, blant annet om hva man 235 

må tenke på når man skal arrangere et stort seminar.  236 
 237 

l) Org.Sem 238 
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Har jobbet mer med programmet. Får en fra LNU som skal snakke om 239 

rekruttering. Juni skal ta kontakt med Asker og Bærum og be de snakke 240 
om kampanjen de hadde sist høst. Oslo lokallag skal snakke om sine 241 

filosofimiddager. Lyka og Kristoffer skal ha en bolk om nettsider. 242 
Grunnlovsgruppa skal snakke om kampanjen og hvordan lokallagene kan 243 
bidra der. Det blir en bolk om økonomi, workshop om arbeidsprogrammet 244 

og en parallell om landsmøtet (hva vil det si å være en landsmøtedelegat).   245 
 246 

m) Nordisk seminar 247 
Finland virket mer interessert i å samarbeide om et nordisk seminar nå. 248 
Lin-Marit vil gjerne snakke mer med Ida Keihl Olsen om hvordan det var 249 

på høstseminaret til Unga Humanistar. Er avhengig av kontinuitet i 250 
samarbeidet. Har kommet en ny leder i Unga Humanistar som virker 251 

aktivt. Kan være lurt å få kontakt med.  252 
 253 
Har landet på humanistbevegelsen som et overordnet tema. Hvordan det 254 

er å være humanist i forskjellige land.     255 
 256 

n) Grunnlovskampanje 257 
Lin-Marit er leder for kampanjegruppa. Har valgt å fokusere på hva som 258 

skal gjøres når, og når vi vil starte kampanjen. Skal jobbe med 259 
lobbyarbeid først. Har også snakket med noen designere om skisser til 260 
illustrasjoner.  261 

 262 
Tidsperspektiv: startet etter Org.Sem, 1. april hvis vi kommer på en god 263 

aprilspøk. 2 partier som støtter våre forslag nå. Målet er å få 16-30 264 
stemmer med på våre endringer. Vil ha minst 3 saker i nasjonal media, 265 
minst 4 lokalt og være mye i sosiale medier. Skal opprette en egen 266 

kampanjeside. Ønsker å ha en spesifikk informasjonsside.  267 
 268 

Virkemidler og tiltak: sende ut leserinnlegg og pressemeldinger som 269 
lokallagene kan bruke, gi ut lister med ungdomspolitikere som kan 270 
kontaktes, få folk som ikke har tatt standpunkt til å bli enige med oss, 271 

spre gode bilder, ha en egen side med enkelt budskap, skal ha et større 272 
fokus på selve kampanje. Har allerede blitt et navn i diskusjonen allerede, 273 

og Anders er aktiv involvert. Kan også begynne å lobbe mot Amnesty. 274 
Burde og ha en egen retriever med fokus på grunnlov.  275 
 276 

o) Status ubehandlede saker 277 
- Representant fra HU i HEFs IU: IU tok en beslutning om at dette skal 278 

følger ledervervet i HUs IU. Det er dumt å bruke for mye tid på det, og 279 
HEFs IU er ikke stedet for å utdanne andre. Det kan heller gjøres innad 280 
i HU. Representanten fra HU skal orientere HEFs OU om hva HU driver 281 

med internasjonalt. Skal orientere HEF om denne beslutningen.  282 
- Medlemskap i Støttekomiteen for Vest-Sahara: pågår nå. Usikker på 283 

hva et medlemskap i en slik organisasjon vil tilsi. Det sto ingenting i 284 
saken om hva slags konsekvenser det har for HU. Det er ønskelig å ha 285 
en større diskusjon om det.   286 

- IPUs myndighet: tittelen på saken gir feil inntrykk. I fjor hadde IPU litt 287 
problemer med å behandle en sak siden det måtte gå gjennom 288 

Sentralstyret først. Det var en kampanje vi egentlig ville støtte, men vi 289 
rakk ikke fristen. Problemstillingen er ikke til stede nå, og vil 290 
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forhåpentligvis ikke gjenta seg. Plattformen er mer tydelig og da er det 291 

enklere for IPU å ta beslutninger. Det er problematisk for nåværende 292 
Sentralstyret å ha en beslutning om IPUs myndighet, siden det ikke er 293 

lenge igjen av deres periode. Det kan hende at det blir et annet oppsett 294 
av det nye Sentralstyret.     295 

- HUs partinøytralitet: IPU har gitt tilbakemelding om at HU kanskje har 296 

en for dårlig gjennomtenkt politikk rundt partinøytralitet. Det kan være 297 
lurt å jobbe mer aktivt med det. Dette har blitt diskutert i IPU, og brakt 298 

videre til AU via Anders.  Bakgrunnen er at HU fulgte opp AUF 299 
Rogalands sak om skolegudstjenester, men ikke når Senterpartiets 300 
ungdom vedtok det samme. Dette gir dårlige signaler utad. Det er en 301 

sak Sentralstyret kan jobbe videre med, slik at IPU har noen klarere 302 
retningslinjer å forholde seg til.  303 

 304 
p) E-postbehandlede saker: 305 

E1: Spires kampanje for et Framtidsombud 306 

4. februar sendte Kristin ut en e-post til sentralstyret om de ville at 307 
Humanistisk Ungdom skulle slutte seg til kampanjen til Spire for et 308 

framtidsombud. 3. mars ble saken avsluttet med 8 som stemte for, og 309 
ingen som stemte i mot. Resten var avholdende.  310 

 311 
Sak 14/14 Årsregnskap 2013 312 
Sakspapiret som ble sendt ut stemmer ikke overens med tallene i regnskapet. 313 

Dette er fordi vi fikk oppdatert regnskap på fredagen før sentralstyremøtet. Har 314 
gått en del i overskudd.  315 

 316 
Årsresultat: har gått mer i pluss enn det vi har budsjettert med. 365 000 kr i 317 
pluss. Når vi reviderte budsjettet var vi ikke klar over hvor mye penger vi hadde 318 

i overskudd, og det er heller ikke mange store arrangementer på høsten. I tillegg 319 
fant vi ut at vi slapp å betale husleien for 2012 og 2013 i etterskudd, og har 320 

dermed 300 000 kr ”ekstra”.   321 
 322 
Tilbakemeldinger fra revisor: ca. 36 000 kr vi må føre på tap, fordi vi mangler 323 

bilag. 18 000 kr er tilbakebetalinger fra lokallag vi ikke har fått, og som vi er 324 
usikre på hva gjelder. Vi kan ikke ha slike summer hengende i balansen. Bedre å 325 

føre det som tap. De resterende 18 000 kr skyldes manglende bilag tilknyttet et 326 
visakort. Her er det og mest ryddig å føre det som tap. Dette tapet blir ikke 327 
trukket direkte fra postene på budsjettet. Blir tatt fra egenkapitalen.  328 

 329 
Nettsider: brukt veldig mye mindre enn budsjettert.   330 

 331 
Revisor har gitt tilbakemelding om at regnskapet ser ryddig ut. Overskuddet gjør 332 
at vi ikke trenger å være redd for å bruke penger. Vi har også en ny ansatt. Vil 333 

nok få brukt opp pengene. Må ikke lage dyre vaner, siden dette er et 334 
engangsbeløp, og ikke penger vi får inn jevnlig. Kan se på hva vi vil bruke 335 

pengene til når budsjettet skal revideres.   336 
 337 
Ingen innvendinger til regnskapet. Votering: enstemmig vedtatt.  338 

Sentralstyrets vedtak:  339 

”Sentralstyret godkjenner Årsregnskap 2013.» 340 
  341 
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Sak 15/14 Arbeidsprogram 2014-2015 342 

 343 
Under forrige sentralstyremøtet kom det en del innspill til arbeidsprogrammet. 344 

Saksbehandler gjorde en del endringer i tillegg, som han anså som allerede 345 
vedtatt. Dette gjelder synlighet i sosiale medier, medlemskap i UngDialog, 346 
Grunnlovskampanje, ekstra kurshelg for presentasjonsgruppa, få nye nettsider, 347 

pluss noen redaksjonelle endringer. Hvis det er flere forslag til redaksjonelle 348 
endringer så kan de sendes inn til kontoret.  349 

 350 
Endringer: 351 

- Usikker å bruke ordet ”aksjoner”. Kanskje bedre å bruke ”bør” enn 352 

”skal”. Fjerner og at det skal være ved nasjonale arrangementer, kan 353 
skje når som helst på året. 354 

- Menneskebibliotek: har ikke blitt brukt på mange år. Usikker på om det 355 
skal tas med. Har ikke profilert det eksternt. Er en nettside om det. 356 
Meningsmåling: styrke arbeidet: ingen. Beholde: ingen. Avholdende: 357 

alle. Kan beholde det, men med en omformulering.  358 
- Bytte plass til 18 pluss - seminaret fra høst til vinter. Votering: støttes. 359 

 360 
To innspill: 361 

- linje 18 fra ”skal” til ”bør”. Votering: alle for. Ingen avholdende.  362 
- Linje 38: endre til punktum etter ”fremme prosjekt internt”.  363 
Votering: 6 stemmer for.  364 

- Ønsker å beholde punkt 5: 3. stryke: 2. avholdende: 4. Punkt 5 blir 365 
beholdt – 3 mot 2.  366 

- Votere over arbeidsprogrammet i sin helhet: enstemmig vedtatt.  367 
 368 
Sentralstyrets vedtak: 369 

”Sentralstyret innstiller følgende arbeidsprogram til Landsmøtet 2014:  370 
 371 
Arbeidsprogram for Humanistisk Ungdom 2014-2015 372 

Livssyn 373 
 374 

1. Alle sentrale arrangementer skal inkludere tema relevante for det humanistiske livssyn. 375 
2. Humanistisk Ungdom skal etterstrebe at alle humanistiske konfirmanter skal ha hørt 376 

om Humanistisk Ungdom. 377 
3. Humanistisk Ungdom skal løfte og drøfte viktige etiske problemstillinger relevante for 378 

det humanistiske livssyn. 379 

Meninger 380 
 381 

1. Humanistisk Ungdom skal aktivt gå inn for å være synlig i mediene. 382 
2. Humanistisk Ungdom skal delta i grunnlovsjubileet 2014 ved å delta i debatten om hva 383 

slags grunnlov vi ønsker å ha og ved å holde en kampanje for å endre grunnloven. 384 
3. Humanistisk Ungdom bør arrangere aksjoner for relevante politiske saker eller 385 

humanisme.  386 
4. Humanistisk Ungdom skal jobbe for å være synlige i sosiale medier. 387 
5. Humanistisk Ungdom skal oppfordre ungdom til å diskutere ulike sider ved det 388 

humanistiske livssyn. 389 
6. Sentralstyret skal levere skriftlige og muntlige høringsuttalelser i relevante saker. 390 

Humanistisk Ungdom skal samarbeide med andre organisasjoner om felles 391 
målsetninger. 392 
 393 

Kritisk tenkning og dialog 394 
Humanistisk Ungdom skal: 395 
 396 
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1. Fremme en virkelighetsoppfatning bygget på rasjonalitet, der vitenskapelig metode er 397 
et viktig grunnlag. 398 

2. Fremme kritisk tenkning og dialog mellom tros- og livssynssamfunn. 399 
3. Etterstrebe å være representert på relevante arrangement som omhandler kritisk 400 

tenkning og/eller dialog.  401 
4. Være en aktiv medlemsorganisasjon i UngDialog, og fremme UngDialog internt og 402 

eksternt. 403 
5. Etterstrebe representasjon i Menneskebiblioteket, fremme prosjektet internt og 404 

profilere det eksternt. 405 

Møteplass 406 
Humanistisk Ungdom skal arrangere: 407 
 408 

1. Sommerleir 26.-31. juli 2014. 409 
2. Et livssynsseminar høsten 2014. 410 
3. Et livssynsseminar for medlemmer over 18 år vinteren 2015. 411 

Internasjonalt 412 
Humanistisk Ungdom skal: 413 

1. Sende en delegasjon på den humanistiske verdenskongressen i Oxford 8.-10. august 414 
2014. 415 

2. Jobbe for å styrke søsterorganisasjoner i utlandet gjennom å delta i International 416 
Humanist and Ethical Youth Organisation generelt og European Working Group spesielt.  417 

3. Planlegge et nordisk seminar i løpet av 2015 i samråd med nordiske 418 
søsterorganisasjoner.  419 

Organisasjonsbygging 420 
 421 
1. Humanistisk Ungdom skal kurse lokallag i organisasjonsdrift etter årsmøtene 2015. 422 
2. Sentralstyret skal sette fokus på organisasjonens fremtid, for eksempel ved å utvikle en 423 

langsiktig strategi. 424 
3. Sentralstyret skal støtte lokallagene gjennom månedlig kontakt. 425 
4. Humanistisk Ungdom skal aktivt jobbe for å rekruttere nye medlemmer.  426 
5. Humanistisk Ungdom skal videreføre ordningen med en presentasjonsgruppe, og 427 

sentralstyret skal holde et innledende kurs for disse høsten 2014, samt et 428 
oppfølgingsseminar vinteren 2015. 429 

6. Sentralstyret skal tilrettelegge for at det er lettest mulig å engasjere seg i et lokallag, 430 
bl.a. ved å forbedre verktøykassa på hjemmesidene. 431 

7. Humanistisk Ungdom skal oppdatere nye til nye nettsider. 432 
8. Humanistisk Ungdom skal fortsette å styrke samarbeidet med Human-Etisk Forbund 433 

lokalt og sentralt.  434 
9. Humanistisk Ungdom skal jobbe aktivt for å skape nettverk i Landsrådet for Norges 435 

barne- og Ungdomsorganisasjoner. 436 

Lokallag 437 
Lokallagene skal: 438 
 439 

1. Skape møteplasser for unge humanister. 440 
2. Jobbe for å inkludere humanisme på sine arrangement. 441 
3. Jobbe for å være selvstendige og tenke langsiktig, for eksempel ved å ha en 442 

valgkomité. 443 
4. Etterstrebe å sende representanter på nasjonale arrangement. 444 
5. Skrive leserbrev og kontakte journalister når det er aktuelt. 445 
6. Etterstrebe kontakt og samarbeid med andre lokallag, særlig gjennom regionale 446 

seminarer.  447 
7. Jobbe for å ha kontakt med Human-Etisk Forbund og andre organisasjoner lokalt.” 448 

 449 
Sak 16/14 Forslag fra HU Hordaland 450 
Sakspapiret som ble sendt ut på forhånd inneholder ikke alle nødvendige 451 

opplysninger, og noen misforståelser. HU Hordaland har foreslått at HU går inn 452 
for et eget it-system, og dermed får egne e-postadresser. IT HEF mener at dette 453 

arbeidet innebærer at HU må ansette en person til. Hordaland har foreslått å 454 
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bruke 80 000 kr på dette, men det er nok en for snill sum. Det samme er 455 

summene i sakspapiret. Vil nok koste ca. 100 000 kr og oppover i året. 456 
Hordalands innstilling er at det ikke er akseptabelt at lokale tillitsvalgte bruker 457 

egne mailadresser. Tilbakemelding fra de er at HEFs it-system er tungvint. Dette 458 
er ikke erfaringen kontoret har. Det må undersøkes hva Hordaland mener er 459 
tungvint, og hvordan man kan gjøre det enklere.  460 

 461 
2 ting å diskutere: 462 

- Løsrivelse fra HEFs IT 463 
- Eget e-postsystem 464 
- Nye nettsider. Dette er i gang, og behøver ikke å diskuteres nærmere 465 

nå. Det virker ikke som Hordaland er klar over at nye nettsider skal 466 
publiseres snart.  467 

 468 
Det blir ikke et fullverdig eget e-postsystem hvis vi ikke løsriver oss helt 469 
fra HEF. Hvis HU åpner for at lokallag får egne e-postadresser, så må HEF 470 

gjøre det og. Det er ikke stemning for løsrivelse rundt bordet.  471 
 472 

Diskusjon rundt eget e-postsystem: 473 
- Ikke alle som er så glad i å bruke e-post. Dyrt og upraktisk. 474 

- Er ikke så dyrt med eget.  475 
- Kan oppfordre tillitsvalgte til å ha en nøytral e-postadresse.  476 
- Kan ha en gruppemail – videresende – og se ut som det kommer fra en 477 

HU-konto.  478 
- Vite hvem e-posten er fra: mye av problemet blir løst når nettsidene 479 

oppdateres med relevant kontaktinformasjon, også for lokallagene.  480 
- Kan opprette felles mailadresser som blir sendt til de ulike 481 

medlemmene i et lokallag, som Oslo.   482 

- Forslaget har kommet tidligere og blitt avist.  483 
- kan lære det som er nødvendig under Org. Sem.  484 

- Mest problematisk: hvordan sende fra en gruppeadresse. Kan sikkert 485 
trikses litt. Må undersøkes nærmere.  486 

- HEF har vedtatt at dette ikke skal gjennomføres for deres lokallag. Det 487 

er noe som burde tas med i vurderingen.  488 
- Kan tilpasse løsningen etter hvert enkeltes lokallags behov.  489 

- I andre organisasjoner bruker tillitsvalgte sine egne private e-490 
postadresser. 491 

- Kontoret har ikke kompetanse til å følge opp denne saken. Saken burde 492 

undersøkes mer, og det trengs mer diskusjon med IT. Burde ha en 493 
helhetlig vurdering med konkrete forslag og eventuelt hvordan vi kan 494 

løse det – til landsmøtet. 495 
- Burde ta en avstemning med lokallagene - hvordan de synes det går og 496 

hvor de ser behovet for et eget e-postsystem. Er det noe alle ønsker? 497 

Må også undersøke hva som er brukervennlig. Kanskje Kristoffer kan 498 
følge opp saken?   499 

- Foreslått innstilling til Landsmøtet: ”Sentralstyret kartlegger behovene 500 
for et eget e-postsystem, men aviser forslaget om løsrivelse.”  501 

- Burde ta med i innstillingen: undersøke behovet /undersøke 502 

muligheten. Vil ha et ferdig forslag om løsning til landsmøtet.  503 
- Viktig å slå fast hvem som gjør hva – til Landsmøtet.  504 

- Burde også kartlegge hvordan vi kommuniserer med lokallagene, siden 505 
de ikke visste om de nye nettsidene.  506 
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- 2 forslag: undersøker behovet om eget e-postsystem til Landsmøtet, 507 

eller kartlegger mulighetene for eget e-postsystem.  508 
- Viktig å komme med en innstilling til sakspapirene som skal sendes ut 509 

til Landsmøtet. 3. april er fristen for å sende inn sakspapirer til 510 
Landsmøtet.  511 

- 2 forslag til vedtak: 1)”Fortsette samarbeidet med HEF IT og undersøke 512 

behovet og mulighetene for ett eget e-postsystem.” 2) ”beholder 513 
samarbeidet med HEF IT og undersøker behovet og deretter 514 

muligheten for eget e-postsystem.” 515 
- Viktig at noen i sentralstyret tar ansvar for å kartlegge mulighetene for 516 

et eget e-postsystem til Landsmøtet.  517 

- Votering: Behov og mulighet: 5. Bytter ut behov og deretter mulighet: 518 
3. Sentralstyret ved Kristoffer skal undersøke konkrete forslag for å 519 

eget e-postsystem til Landsmøtet: 1.  520 
 521 

Kristoffer har muligens kapasitet til å følge opp. 522 

 523 
Sentralstyrets vedtak: 524 

”Humanistisk Ungdom beholder samarbeidet med Human-Etisk Forbund på IT-525 
området. Sentralstyret vil undersøke behovet og mulighetene for et eget e-526 

postsystem for lokallag.”  527 
 528 
Sak 17/14 HU Plattform 2014-2016 529 

Cecilie og Kristoffer har jobbet med endringene som ble foreslått etter sist 530 
sentralstyremøte. Det er også lagt opp en ny struktur og inndeling av punkter.  531 

 532 
Kapittel 1 og 2 er det ikke mye endringer.  533 
 534 

Kapittel 3 har en del endringer.  535 
 536 

Diskusjon:  537 
- Hele punkt 3.4 burde strykes. Alt under dette avsnittet kan endres i år, 538 

og vil derfor ikke være aktuelt.  539 

- Andre halvdel av setning under punkt 3.1.3 er unødvendig (om utdeling 540 
av forkynnende materiale).  541 

- 3.3.2. burde ikke mene noe om innmelding i Den Norske Kirke. 542 
- Likebehandling og likestille: forskjellige betydninger. Må bestemme oss 543 

for hva vi mener. Likestilling er ikke brukt i plattformen.  544 

- Burde inkludere avsnittet 3.4 med tanke på grunnlovskampanjen vi har 545 
i år. Kan endre formuleringene for å gjøre det mindre spesifikt.  546 

- Redaksjonelle endringer også nødvendig.  547 
 548 

5 forslag som må voteres over: 549 

 550 
- 3.1.3 – andre del av setningen foreslått å strykes (linje 44).  551 

- 3.3.1 – linje 80-82 foreslås å strykes.  552 
- 3.3.2 – linje 83-84 – andre del av setning foreslått strykes.  553 
- 3.4 – foreslått strykes i sin helhet.  554 

- 3.4 – gjøre mindre konkret.  555 
 556 

Debatt: 557 
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-3.1.3 – linje 44: andre leddsetning er unødvendig. Selv om det står i 558 

kompetansemålene er ikke likevel uakseptabelt at man får utdelt bibler til eie. 559 
Man trenger ikke en bibel for å lese den. Det er ikke noe problem å fjerne 560 

leddsetningen. Kan være mer konkret. Utdeling av forkynnende materiale til eie 561 
er uakseptabel. Leddsetningen er inkludert fordi vi vil vise at vi forstår 562 
kompetansemålene. Det er forkynning vi er i mot, ikke å bli kjent med bibelen.  563 

Forkynning og misjonering inkludert utdeling av materiale hører ikke hjemme i 564 
skolen.  565 

 566 
Forslag til votering: 567 

1. Stryke hele setningen.  568 

2. Endre til: ”forkynning og misjonering også gjennom utdeling av materiale 569 
hører ikke hjemme i skolens undervisningstid”.  570 

3. Stryke andre del av setningen.  571 
4. Stryke andre leie legg til ”til eie”.   572 
5. Endre andre ledd til: ”bruk av religioner og livssyns hellige eller viktige 573 

tekster er nødvendig for å oppnå forståelse for andre religioner og 574 
livssyn.” 575 

Vedtatt nytt punkt 3.1.3: 576 
Forkynning og misjonering også gjennom utdeling av materiale hører ikke 577 

hjemme i skolens undervisningstid. Religioner og livssyns hellige eller 578 
viktige tekster er nødvendig for å oppnå forståelse for andre religioner og 579 
livssyn. 580 

 581 
3.2.2 linje 72 medlemskap og/eller tilhørighet.  582 

 583 
3.3.1 Vil hjelpe /informere. Er forskjell på å hjelpe folk å melde seg ut og å 584 
hjelpe de som har problemer. Er bedre å bruke ”trossamfunn” og ikke bare 585 

Den Norske Kirke. Er usikker på konsekvensene av hva en slik setning vil 586 
innebære. Et forslag er å stryke hele setningen. Medlemskapsystemet i 587 

Den Norske Kirke har blitt bedre, og dermed viktig at vi roer ned 588 
offensiven. Det handler ikke om å ha en storpolitikk på dette området.   589 
 590 

4 forslag: 591 
1) Stryke hele punktet.  592 

2) Endre til formulering i den gamle plattformen: ”HU vil hjelpe 593 
ungdom som opplever problemer i forbindelse med utmelding av 594 
Den Norske Kirke.”  595 

3) ”HU skal være behjelpelige for folk som sliter med å få meldt seg ut 596 
tro – og livssynssamfunn.”  597 

 598 
Har vi kapasitet til å utvide til tro- og livssynssamfunn? Hvis vi beholder den 599 
gamle setninger er det bare nødvendig å beholde skjemaet som vi har nå. Skal 600 

ikke utelukke samarbeidet med HEF heller.   601 
 602 

Avstemning:  603 
- beholde skjemaet. 3. 604 
- utvide til flere tro- og livssynssamfunn: 4.  605 

 - avholdende. 3.  606 
 607 

Noterer innspill om potensiell utvidelse til tro – og livssynssamfunn.   608 
 609 
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Forslag: 610 

- Setning som er foreslått i plattformen. 611 
- Endre setning til formulering i den gamle setningen. 612 

- Stryke hele setningen.  613 
 614 

Votere: enstemmig vedtatt å beholde skjemaet.  615 

 616 
2.3.2 – linje 83: foreslås å strykes andre del av setningen. HEF har også en 617 

tilhørigordning. Burde kanskje legge til noe om ”automatisk 618 
registrering”.  619 
Annet forslag: ”Foresatte må selv melde tilhørighet” – blir tydelig hva 620 

vi mener. Redaksjonelle endringer om oppbyggingen av setningen. 8 621 
stemmer for denne setningen.       622 

 623 
 624 
 625 

2.4 2 forslag:  626 
- Stryke hele kapittelet.  627 

- Endre de tre punktene og gjøre de mindre konkrete. Lite sannsynlig at 628 
paragrafene kommer til å bli endret veldig mye.  629 

 630 
Meninger om avsnitt 3.4: 631 

- Gjøre punktene mer generelle 632 

- Paragraf 2: felles verdier. Alle mennesker skal ha full trosfrihet. Skal 633 
ikke favorisere noen tro- eller livssynssamfunn.  634 

- Kan ha en generell introduksjon lignende det Anders sa under høringen 635 
på Stortinget.  636 

-  Ikke henvise til konkrete paragrafer.  637 

 638 
Forslag til votering:  639 

- Generelle formulering: 7. 640 
- Nevne paragrafer. 1. 641 
- Avholdende. 1.  642 

 643 
Forslaget om å stryke hele 3.4 blir trukket. Beholder 3.4 med de nye 644 

formuleringene. Gjenstår noen redaksjonelle endringer som kontoret tar seg av. 645 
Enstemmig vedtatt.  646 
 647 

Sentralstyrets vedtak:  648 
”Sentralstyret innstiller på Humanistisk Ungdoms plattform 2014-2016. Kontoret 649 

tar seg av de redaksjonelle endringene.”  650 
 651 
Sak 18/14 Interne Retningslinjer for Frifond 652 

Sentralstyret må behandle interne retningslinjer hvert år. I tillegg har LNU endret 653 
på sine retningslinjer, og de stemmer ikke overens med de vi har nå. Våre 654 

retningslinjer må følge LNUs, og vi må derfor endre våre.  655 
 656 
Har gjort ganske mange endringer som Sentralstyret må ta stilling til.  657 

- Innledning – enklere å finne fram, mest strukturelle endringer.  658 
- Konkretisert hva frifondsmidler kan brukes til.  659 

- Linje 42: helt ny setning. Vil offentliggjøre hvor mye lokallagene har 660 
fått og en beskrivelse av hva de har fått penger til. Det er et resultat 661 
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av tilbakemelding vi har fått fra kontrollen i fjor høst. Er en fin måte å 662 

vise fram lokal aktivitet. Hvor på nettsidene skal det stå? Har ikke tatt 663 
stilling det enda. Er sentralleddet som står for publisering av tildeling, 664 

og behøver ikke være mer enn en setning. Gjør det enklere for 665 
lokallagene å søke, og se hva andre har fått penger til, og hvor mye en 666 
pizzakveld koster. Det skaper gjennomsiktigbarhet i hva pengene går 667 

til. Enstemmig vedtatt.  668 
- Søknadsfrister har vært rotende tidligere. Har prøvd å samle det på et 669 

punkt – søke om midler før 1. hver måned unntatt desember – utdelt 670 
15. i måneden. Vil ikke behandle frifondssøknader i desember. Enklere 671 
å forholde seg til konkrete frister og rutiner.  Enstemmig vedtatt.  672 

- Under krav til søknaden – linje 71: fjerne at man trenger å ha budsjett 673 
for inneværende år. Viktig å budsjett for det prosjektet man ønsker å 674 

gjennomføre. En prosjektbeskrivelse er en søknad. Vil fjerne å ha 675 
budsjett for hele året, for å gjøre det enklere for lokallagene å søke. 676 
Votering: Støtter å ikke levere budsjett for hele året kun den 677 

aktiviteten som søkes om: enstemmig vedtatt.   678 
- Valgt å fjerne eksempel på tildeling siden det ikke passet inn helt.  679 

- Må også ha en link til LNUs retningslinjer i dokumentet, siden isse er 680 
overordnet våre. Enstemmig vedtatt.  681 

- Grunnbeløpet: linje 34 – sentralleddet mottar midler i august. 682 
Lokallagene får utbetalt midler så fort vi får det sentralt – burde være 683 
inkludert i dokumentet.  684 

- Må ta stilling til konkrete summer til aktivitetsmidler, bonusmidler og 685 
prosjektmidler.  686 

- Foreslår kr 2000 i driftsmidler – tror vi kan pushe lokallagene om å 687 
søke mer frifondsmidler. Bedre å søke midler enn å bare passivt få 688 
penger. Skal dekke årsmøter, men ikke alle aktiviteter. Lokallag kan 689 

ikke samle opp penger, siden de pengene som ikke har blitt brukt opp 690 
innen 31.mai skal returneres til LNU.  Votering over 2000: 1 691 

avholdende. Resten for.  692 
- Bonusmidler: foreslått 2000 kr. Usikker på hva slags effekt bonusen 693 

har. Har inntrykk at lokallagene leverer de nødvendige papirene innen 694 

fristen pga. masing, ikke pga. bonusmidlene. Lokallagene har god 695 
tilgang til frifondsmidler ellers. Må lage en forutsigbarhet om 696 

lokallagene kan få bonusmidler ellers ikke. Kan heller ha andre 697 
bonusmidler enn denne pengesummen. Som for eksempel gratis Org. 698 
Sem. 2 forslag: holde bonusmidler til 2000 kr eller sette til null kr. 699 

Endre på setningen: bonusmidlene er på maks 5000 kr. Endre til: 700 
bonusmidler er på maks 5000 kr. For 2014 er det ingen bonusmidler. 701 

Votering: beholde 2000 kr: 3. Endre til setning foreslått. 3. 702 
Avholdende. 3. Leder har dobbeltstemme. Setningen blir endret til 703 
maks 5000 kr og 0 kr i 2014.  704 

- Prosjektmidler: pleier å få ca. 280 000 kr. 15 % av det er 45 000 kr. 705 
Har glemt at vi har denne potten, og det har ikke vært en aktiv søking 706 

på disse midlene. Kan sette et konkret tall, og ikke en prosentandel. 707 
Kan søke om andre midler i tillegg. Opprettholde 30 000 kr: ingen for. 708 
2 avholdende. Vedtatt: 45 000 kr i prosjektmidler i 2014. 709 

- Oppstartmidler: 2000 kr. Ingen andre forslag. Vet ikke hvor aktive 710 
lokallagene er i begynnelsen. Er en grei oppstartsum. Kan heller 711 

oppfordre å søke flere midler. Enstemmig vedtatt. 712 
- Trenger ikke prosjektbeskrivelse for aktivitetsmidler.  713 



16 
 

- Skal oppdatere maler for søknader, som skal være klare til Org. Sem. 714 

Skal ikke være tvil om hvordan man søker og hva pengene skal brukes 715 
til.    716 

 717 
Votering om dokumentet i sin helhet: enstemmig vedtatt.  718 
 719 

Sentralstyrets vedtak:  720 
 721 

”Sentralstyret vedtar Interne retningslinjer for Frifond med de foreslåtte 722 
endringene. Prosjektmidlene settes til 45 000 kr av det totale beløpet, 723 
oppstartsmidler, bonusmidler og driftsstøtte settes til henholdsvis 2000 kr, 0 724 

kr og 2000 kr for 2014-2015” 725 
 726 

Sak 19/14 Delegater til BUT 727 
Representantskapsmøtet til Barne- og ungdomstinget. HU har 2 delegater. 728 
Anders kan ikke reise pga. Hovedstyremøte. Juni kan reise, men ikke Arnlaug.  729 

 730 
Veldig viktig at HU er der. Det er et politisk samlingspunkt, og det handler om 731 

mye mer enn penger. Et bra sted å knytte kontakter, men det er viktig å være 732 
forberedt.  733 

 734 
Kanskje noen fra Grunnlovsutvalget burde være med? Lin-Marit har mulighet. 735 
Ivan-Louis kan stille som vara.  Votering: enstemmig vedtatt.  736 

 737 
Sentralstyrets vedtak:  738 

”Sentralstyret velger Juni Amalie Høiby og Lin-Marit Bjerkemo, med Ivan-739 
Louis Miranda Husebø som vara, til å delta på BUT 2014.” 740 

 741 

Sak 20/14 Kontingent for medlemmer av studentlag 742 

Under sist sentralstyremøte ble det diskutert om studentmedlemmers rettigheter 743 

og kontingent. Det er rotete å ha en egen medlemsklasse. Bedre at de kommer i 744 
samme klasse som støttemedlemmer. Får ikke statsstøtte for de over 25 år, og 745 
må derfor ha en høyre kontingent (250 kr). Kommer som eget avsnitt etter linje 746 

38.   747 
 748 

Votering: støtter innstillingen:1 avholdende. Resten for.  749 
 750 

Sentralstyrets vedtak:  751 
”På slutten av § 4, avsnitt 2, Medlemskap legges " Medlemmer i studentlag 752 
over 25 år betaler samme kontingent som støttemedlemmer. ”til. " 753 

 754 
Sak 21/14 Årets lokallag 755 

(Lukket sak)  756 
 757 
Sak 22/14 Årsberetning 2013 758 

Sentralstyret må innstille på årsberetningen i helgen for å kunne sende den med 759 
i sakspapirene til Landsmøtet. Årsberetningen gjelder per kalenderår.  760 

 761 
Endringer som må med:  762 

- Daniel trakk seg som nestleder. 763 
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- Arnlaug ble konstituert som nestleder.  764 

- Marianne trakk seg i 2014, og hører ikke hjemme i denne 765 
årsberetningen.  766 

- Ivan-Louis må ha riktig fødselsdato.  767 
- Humanismekampanjen må være med.  768 
- Må skrive mer om hvordan sentralstyret har jobbet med å oppdrive 769 

landsmøte- protokollen.  770 
- Det må med at Lyka ble honorert for arbeidet med nettsidene.  771 

- Burde nevne at vi har vært i nasjonal media.  772 
- Burde ha med høringssvaret til Stålsett-utvalget.  773 
- Alber Saber er riktig navn.  774 

- Må ha mer om årsregnskapet.  775 
- Glemt ”Humanist” i navnet – linje 104.  776 

- Lars Oscar Dale og Amund Bugge var også med på EHYD.  777 
- Noen redaksjonelle endringer.  778 
- YouTube har store bokstaver. 779 

- Ta med navn, ikke bare verv.  780 
- Daglig leder – kalles ellers i organisasjonsverden.  781 

 782 
Dokumentet ble signert etter lunsj søndag.  783 

 784 
Sentralstyrets vedtak:  785 

”Sentralstyret avleverer den vedlagte årsberetningen for 2013. Styret er av 786 

den oppfatning at årsberetningen gir et godt innblikk i organisasjonens 787 
virksomhet, og at det er grunnlag for videre drift.” 788 

 789 
Sak 23/14 Vedtektsendringer fra OU 790 
Organisasjonsutvalget (OU) har sett gjennom vedtektene og forslagene til 791 

endringer fra Kontrollkomiteen (KK). Sentralstyre må innstille på 792 
vedtektsendringer til Landsmøtet.  793 

 794 
Diskusjonen tar for seg punkt for punkt i vedtektene:  795 
 796 

Forslag 1: Mest naturlig å skrive navnet med små bokstaver, unntatt 797 
forkortelsen HU. Bruke konsekvent Humanistisk Ungdom (kortform resten av 798 

dokumentet). Ikke bruke organisasjon. Votering: Ønsker første forsalget uten 799 
siste del av setningen: 4 for. Med siste setning: 4. Avholdende: 1. Leder 800 
bruker sin dobbeltstemme og forslaget uten siste setning blir vedtatt. Stemme 801 

over om den skal endres i det hele tatt. Enstemmig vedtatt.    802 
 803 

Forslag 2: ”Kun medlemmer har demokratiske rettigheter i organisasjonen og 804 
kan inneha verv innad i Sentralstyret.” Dette står ikke i vedtektene i dag. 805 
Hvorfor står det bare sentralstyret? Medlemmer betyr ordinære medlemmer 806 

mellom 15 og 25 år. Det står støttemedlemmer hvis det menes noe annet enn 807 
sist nevnte gruppe. Studentmedlemmer har samme rettigheter som 808 

støttemedlemmer. Bedre at det står under medlemskap. KK foreslår at det 809 
skal under Sentralstyret – som støttes av noen. Kan stryke ”innad” – blir 810 
overflødig. Votere: kun medlemmer – 8. kun ordinære medlemmer – ingen. 1 811 

avholdende. Enstemmig vedtatt at Sentralstyret innstiller på denne setningen 812 
til landsmøtet.    813 

 814 
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Forslag 3: forslaget om å få inn studentmedlemmers rettigheter ble behandlet 815 

under sist sentralstyremøte.   816 
 817 

Forslag 4: Landsmøtet velger selv sin forretningsorden. Enstemmig vedtatt.   818 
 819 
Forslag 5: Endre rekkefølgen i avsnittet. Votering: 1 avholdende, 8 for.  820 

 821 
Forslag 6: stryke linje 97-98. Mer naturlig at det står under valgkomiteens 822 

mandat. Votering: enstemmig vedtatt.  823 
 824 
Forslag 7: Det er en omformulering av KKs forslag. Diskusjon om 825 

”lokallagsstiftelse” er et bedre ord. En redaksjonell diskusjon. 826 
”Lokallagstiftelse” i stedet for ”stiftelse av lokallag”? Kontrollkomiteen har 827 

foreslått ”lokallags stiftelse” i to ord. OUs forslag (”stiftelse av lokallag”) blir 828 
enstemmig vedtatt.  829 
 830 

Forslag 8:Det er en omformulering og sikrer at man ikke stiller til sentralstyret 831 
under denne perioden, da må man trekke seg. Hvis man fyller 30 år i løpet av 832 

perioden kan man heller ikke stille til valg. Det burde stå ”kontrollkomiteen” 833 
og ikke bare ”komiteen”. Votering: 1 avholdende. Resten for.  834 

 835 
Forslag 9: Endre fra at valgkomiteen innstiller på revisor, til at 836 
kontrollkomiteen skal gjøre det. Det er mest ryddig siden kontrollkomiteen 837 

innstiller på regnskapet. 2 forslag: ”Kontrollkomiteen innstiller på 838 
statsautorisert revisor.” eller ”Kontrollkomiteen innstiller på statsautorisert 839 

revisor ved hvert Landsmøte.” Hvert forslag får 4 stemmer hver. Leder har 840 
dobbeltstemme, og den går til ”Kontrollkomiteen innstiller på statsautorisert 841 
revisor ved hvert Landsmøte.” Enstemmig vedtatt å fremme dette forsalget til 842 

landsmøtet.  843 
 844 

Forslag 10: Alle redaksjonelle endringer på vedtektene må fremmes til 845 
Landsmøtet. Forslaget er å legge til en underlinje under overskriften paragraf 846 
8 Valgkomité. Enstemmig vedtatt.  847 

 848 
Forslag 11: Bruker ”innstiller” i stedet for ”innstillingsplikt”. Det forstår som en 849 

plikt at sentralstyre skal innstille – henhold til vedtektene. Votering: 1 kontra. 850 
1 avholdende. Resten for. Vedtatt.   851 
 852 

Forslag 12: Skal egentlig stå ”valgkomiteen” ikke ”kontrollkomiteen”. Det er 853 
en presisering av hvordan det har pleid å være – man kan ikke inneha andre 854 

sentrale verv hvis man er med i valgkomiteen. Burde det være en generell 855 
bestemmelse? Hva med presentasjonsgruppa – regnes det som sentrale verv? 856 
Det er forskjell på å være tillitsvalgt og inneha sentrale verv. Det står ikke i 857 

vedtektene, som kan være forvirrende. Er mest ryddig å definere det. Andre 858 
forslag: det burde gjelde alle sentrale verv. Kan være best å legge de under 859 

avsnitt om medlemmer: Medlemmer som har et sentralt verv kan ikke inneha 860 
andre sentrale verv. Det kan også passe under avsnitt om Landsmøtet (nytt 861 
avsnitt 6): ”Medlemmer som innehar sentrale verv kan kun inneha et sentralt 862 

verv til en hver tid.” Det originale forslaget faller. Forsalget innebærer at 863 
setninger som nevner det under andre steder skal strykes. 864 

Presentasjonsgruppa er ikke nevnt i vedtektene, og er dermed ikke et sentralt 865 
verv. Diskusjon om det passer best under Medlemmer eller Landsmøtet. 2 866 
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forslag. ”Medlemmer og støttemedlemmer kan ikke inneha sentrale verv” – 867 

legges til under paragraf 5 – enstemmig vedtatt.        868 
 869 

Forslag 13: Legge til ”statsautorisert revisor”, siden det er kontrollkomiteen 870 
som innstiller på det. Votering: enstemmig vedtatt.   871 
 872 

Forslag 14:Det ønskes en dobbeloppføring, siden det faller naturlig under både 873 
Vedtektsendringer og Landsmøtet.  Mest ryddig å ha alle vedtektsendringer 874 

under Vedtekter. Det gamle forslaget opprettholdes ikke. Votering: 1 875 
avholdende. Resten for.   876 
 877 

Forslag 15: endring av ordlyd, men gir også en annen mening. Nytt forslag: 878 
”Sentralstyret kan, etter søknad fra lokallag, gi enkeltlag dispensasjon fra 879 

(…)» Bedre formulering. Forslag om redaksjonelle endringer. Votering: 880 
sentralstyret gir myndighet til kontoret om å endre setningen: 5 stemmer for. 881 
1 kontra. 1 avholdende.   882 

 883 
 Forslag 16: endre til 2/3 flertall. Votering: 8 for. 2 avholdende.   884 

 885 
    Forslag 17: Være konsekvent ovenfor egennavn. Enstemmig vedtatt.  886 

 887 
    Forslag 18: Være konsekvent på å bruke ”sentralstyremedlemmer” og 888 
”Sentralstyret”. Enstemmig vedtatt.     889 

 890 
Gjennomgang av Kontrollkomiteens forslag: 891 

1: tatt hensyn til. 892 
2: har endret hele setningen, men ikke tatt med ”støttemedlemmer”. 893 
3. gjennomført.  894 

4: OU har valgt å ikke ta det med. Ser bedre ut med de endringene som OU har 895 
gjort på dette punktet.  896 

5-13: Er med i behandlingen til OU.  897 
14: ikke tatt med.  898 
15: tatt med.  899 

16: tatt med 900 
17. tatt med. 901 

18: behandlet 902 
19: snakket om men valgte å ikke ta med. 903 
20: med 904 

21: dekket 905 
 906 

Kommentarene på slutten: Noe redaksjonelt. Viktig å bekjentgjøre sakspapirer 907 
på sosiale medier og. Det står ikke mye om ekstraordinært årsmøte. Frister er de 908 
samme som ellers, men burde passe på at fristene ikke nevner spesifikke datoer. 909 

Det er en vedtektsendring som ikke er behandlet, og Sentralstyret må fravike fra 910 
forretningsorden hvis de vil behandle forslaget. Alle endringer, også 911 

redaksjonelle, må foreslås innen fristen. Dermed må man enten fravike fra 912 
forretningsorden eller vente til neste år. Det er også uenigheter om det er tydelig 913 
nok at direktemedlemmer kan stille som delegat til Landsmøtet. 914 

  915 
Stemmer over skal fremme disse forslagene: enstemmig vedtatt.  916 

 917 
Sentralstyrets vedtak:  918 
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”Sentralstyret godkjenner vedtektsendringene fra OU, og innstiller på 919 

vedtektene med endringer til landsmøtet i mai.”  920 
 921 

Sak 24/14 Vedtektsendringer fra Hordaland 1 922 
Forslag fra Hordaland om å endre fristen for å sende inn vedtektsendringer til 923 
februar.  924 

 925 
Utgangen av februar er også mulig å ha som frist. Viktig at også Sentralstyret får 926 

tid til å se på forslagene og lage innstillinger til Landsmøtet. Saker til 927 
sentralstyremøter skal sendes ut en uke i forkant. Likevel kan det være fornuftig 928 
å endre fristen slik at lokallagene kan drøfte vedtektsendringer på årsmøtene 929 

sine. Likevel: de har muligheten hele året, ikke bare under årsmøtet. Et annet 930 
argument er at medlemmer som ikke sitter i styret kan få lov å være med på 931 

diskusjonen under årsmøtet. Sentralstyret burde være fleksibel nok til dette. Kan 932 
ettersende en sak til sentralstyremøtet. Handler mye om prinsippet og, at 933 
lokallagene skal ha mulighet til å komme med vedtektsforslag etter årsmøtet. 934 

Lokallag har forslagsrett, men ikke enkeltmedlemmer. Det virker som det er en 935 
generell oppfatning om at fristen burde være slik at alle lokallag har rukket å 936 

avholde årsmøte    937 
 938 

3 konkrete forsalg: 939 
- Forslag til vedtektsendringer må være inne innen 3 uker før nestsiste 940 

møte til sentralstyret før landsmøtet: 1 kontra.  941 

- Det som står i innstillingen – faller.  942 
- Forslaget fra Hordaland: 6 for. 2 avholdende.  943 

 944 
Sentralstyrets vedtak:  945 

”Sentralstyret innstiller på Hordalands forslag om vedtektsendringer. Fristen 946 

for å sende inn forslag til saker, inkludert vedtektsendringer, er utgangen av 947 
februar.”  948 

 949 
Sak 25/14 Vedtektsendringer fra Hordaland 2 950 
Hordaland foreslår at Sentralstyret offentliggjør referater fra deres møter. Det er 951 

en formalisering av en praksis som bare delvis har blitt fulgt. Det kan være et 952 
poeng å få det vedtektsfestet. Har ikke lyst til å offentliggjøre referater fra 953 

lukkede saker, må være unntak for konfidensielle saker. Lagenes runde er et 954 
godt eksempel på en slik konfidensiell sak. I fjor var det en liten periode hvor 955 
referatene ikke ble lagt ut, fordi vi trodde at de nye nettsidene var rett rundt 956 

hjørnet.   957 
 958 

Votering: støter innstilling: enstemmig vedtatt.  959 
 960 
Sentralstyrets vedtak:  961 

”Sentralstyret innstiller på at forslaget endres til ”Sentralstyret skal 962 
offentliggjøre referat fra sentralstyremøter, med unntak av konfidensielle 963 

saker.”.” 964 
 965 
Sak 26/14 Vedtektsendringer fra Hordaland 3 966 

Hordaland har foreslått at Kontrollkomiteen skal offentliggjøre referater etter sine 967 
møter.  968 

 969 
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Aktivt offentliggjøre: hva betyr det? Skal alle organisjonsledd ha en e-post? Eller 970 

legge det ut på nettsidene? Tidsfrist på en måned er også veldig strengt, 971 
sentralstyret offentliggjør ikke sine referat så fort. Likevel er ikke 972 

Kontrollkomiteens møter like lange, og referatene er dermed kortere. De er også 973 
en mindre komité. Her er det og snakk om personvern. Kontrollkomiteen kan 974 
diskutere personsaker, og det burde være unntatt offentlige referater. Protokoll 975 

kan kanskje være bedre, hvor man får en skriftlig beskrivelse av vedtakene.    976 
 977 

Votering: enstemmig vedtatt.  978 
 979 
Sentralstyrets vedtak:  980 

”Sentralstyret innstiller på at kontrollkomiteen skal offentliggjøre referater 981 
fra sine møter, med unntak av konfidensielle saker, innen en måned etter 982 

avholdt møte." 983 
 984 
Sak 27/14 Vedtektsendringer fra Hordaland 4 985 

 986 
Forslag fra Hordaland om å sette opp skrittet til 30. medlem (1 delegat per 987 

30.medlem i stedet for 1 delegat per 20. medlem som det er nå). Hordaland 988 
foreslår og å begrense delegater til maks 3, i stedet for 5 som det er nå. De 989 

foreslår og at varaer skal få dekket reise, men har ikke forslag på antall.  990 
 991 
3 saker som må diskuterer: 992 

- Per 30. eller per 20. medlem 993 
- Hvor mange varaer som kan få dekket sin reise.  994 

- Maks antall på delegater fra et lokallag.  995 
 996 
Antall delegater: 997 

- God ide å prøve å begrense antall delegater. 3 delegater litt stengt. 998 
Foreslår heller 4.  999 

- Redusere til 3 vil begrense makten til de store lokallag.  1000 
- Er det ønskelig å jevne så mye ut?  1001 
- Et lokallag skal ikke kunne kuppe landsmøtet.  1002 

- Skal ikke favorisere distriktene eller.  1003 
- Har ikke fått tilbakemeldinger om maktproblemer tidligere.  1004 

- Større lokallag sliter med å fylle opp antall delegater.  1005 
- Antall medlemmer varierer mye, men ikke antall aktive medlemmer.  1006 
- Begynner å bli trangt i møtelokalet – endre antall delegater etter hvert.  1007 

- Alle lokallag får 3 delegater uavhengig av antall medlemmer. Dette må 1008 
man da ha en ordentlig diskusjon over, for å kunne kartlegge 1009 

konsekvensene.  1010 
- Antall delegater bør reflektere antall medlemmer.  1011 

 1012 

Skrittet: 1013 
- Per. 30. medlem vil kneble mindre lokallag.  1014 

- Større forskjell mellom små og store lokallag.  1015 
- Ikke endre skrittet – heller endre antall delegater.  1016 

 1017 

Varaer: 1018 
- Ikke interessert å tallfeste varaer.  1019 

- Kan heve vara til 1.  1020 
- Burde ha en begrensning på antall varaer.  1021 
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- Flere enn 2 varaer: Lokallag kan dekke reisen selv.  1022 

- Vanskelig for noen lokallag å sende varaer uten forvarsel (hvis 1023 
sykdom).  1024 

 1025 
 Anders laget en tabell som ble vist på projektor. 4 forslag: 1026 

- D1: spenn 30 og maks 4 1027 

- D2: spenn 20 og maks 4 1028 
- D3: spenn 15 og maks 4 1029 

- E2: spenn 20 og maks 5 1030 
- C0: Maks 3 delegater. Ikke noe om spenn.  1031 

 1032 

Stemningsrapport (alle kan stemme over så mange de vil):  1033 
D1: 1.  1034 

D2: 9 1035 
D3: 2 1036 
E2: 7. 1037 

C: 4.  1038 
 1039 

4 forslag foreligger fortsatt (stemmer 1 gang).  1040 
D1 – maks 4 og spenn 30. ingen.  1041 

D2 – spenn på 20 4 delegater. 3.  1042 
D3 – spenn på 15 maks 4 delegater: 1 1043 
E2 – slik nå. Ingen.  1044 

C – 3 delegater. 4.  1045 
 1046 

Avholdende:1 1047 
 1048 
Diskusjon om forslag C: 1049 

Fjerner representativt demokrati. Kan virke som en spennende idé, men fjerner 1050 
demokratiske prinsipper. Må ha en ordentlig utredning. Antall medlemmer burde 1051 

vektlegges.  Forslaget C er såpass radikalt at det burde forfalle og heller 1052 
diskuteres neste år. Må avvike fra forretningsorden om dette skal behandles. 1053 
Uenigheter om forslaget er innenfor det Hordaland foreslår eller ikke. Kan 1054 

fremme det på landsmøtet og se hva stemningen er der. Viktig å ikke endre 1055 
demokratiske prinsipper. Tanken bak er at folk fra det samme område deler noe 1056 

felles, ikke bare de som er aktive som skal få sin stemme hørt – klassisk 1057 
demokratisk tankegang.  LNU har en lignende ordning, men de har 1058 
organisasjoner som medlemmer. Det er en uenighet om tolkning om forslaget fra 1059 

Hordaland. Det kan tas med Kontrollkomiteen.  1060 
 1061 

Stemme over å fravike forretningsorden for å kunne stemme over forslaget C: 2. 1062 
Forslaget falt. Man kan likevel fremme det som en sak for landsmøtet.  1063 
 1064 

Votere over forslagene igjen siden C falt (alle kan stemme over 1).  1065 
D1 – spenn 30 maks 4: ingen.  1066 

D2 – spenn 20 maks 4: 8.  1067 
D3 – spenn 15 maks 4: ingen 1068 
E2 – 1.  1069 

Ingen avholdende.  1070 
 1071 

Votering over antall varaer som skal få dekket reise: 1072 
Maks 1: – 1.   1073 
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Maks 2 – 4.  1074 

Maks 3 per 20. medlem – 4.  1075 
 1076 

Det lager en slags forventning om hvor mange som kan reise. Lokallagene kan 1077 
sende flere, men denne diskusjonen dreier seg om hva sentralleddet dekker.  1078 
Viktig å ivareta stemmeretten om en skulle bli syk.   1079 

 1080 
3 forslag som voteres over: 1081 

- Opptil 2 varaer uansett hvor mange delegater – 3.  1082 
- Dekke opptil 2 – 1 vara per 20. medlem. – 5.  1083 
- Maks 2 – 1 per 40. medlem – 1.  1084 

- Ingen avholdende 1085 
Vedtatt: dekke opp til 2 varaer (1 vara per 20. medlem).  1086 

 1087 
Innstillingen som voteres over: Begrenser antall delegater til maks 4, og utvider 1088 
muligheten til at 2 varer får dekket reise og opphold av sentralleddet (må ha da 1089 

ha 20 medlemmer eller flere). Enstemmig vedtatt.  1090 
 1091 

 1092 
Sentralstyrets vedtak:  1093 

”Sentralstyret innstiller på å endre antallet delegater til landsmøte til maks 4 1094 
delegater (regnes per 20. medlem). Hvert lokallag får alle utgifter i 1095 
forbindelse med Landsmøtet dekket for en vara. Lokallag med 20 1096 

medlemmer eller flere får det samme dekket for to varaer.”  1097 
 1098 

Sak 28/14 Vedtektsendringer fra Hordaland 5 1099 
Hordaland foreslår å få regler om landsmøteprotokollen inn i vedtektene.  1100 
 1101 

Noen vedtak gjelder omgående, derfor er det dumt hvis de ikke kan gjelde før 1102 
landsmøteprotokollen er offentliggjort. Kan støtte forslaget om at man innkaller 1103 

til ekstraordinært årsmøte hvis ikke landsmøteprotokollen ikke er offentliggjort 1104 
innen 10 uker.    1105 
 1106 

2 forslag:  1107 
- Landsmøteprotokollen skal offentliggjøres 10 uker innen avholdt 1108 

landsmøte. Om dette ikke er gjort skal det innkalles til ekstraordinært 1109 
årsmøte. 7.  1110 

- Opprettholde innstillingen og legge til at dette gjelder 1111 

vedtektsendringer. 2.  1112 
- Opprettholde Hordalands forslag: ingen. Faller bort.  1113 

 1114 
Sentralstyrets vedtak:  1115 

”Sentralstyret innstiller på at følgende setning tilføyes under § 5 1116 

Landsmøtet: ” Landsmøteprotokollen skal offentliggjøres innen 10 uker etter 1117 
Landsmøtet. Om dette ikke overholdes skal det innkalles til ekstraordinært 1118 

landsmøte.”." 1119 
 1120 
Sak 29/14 Stop Poverty 1121 

Saken blir utsatt pga. manglende tid. Noen generelle tilbakemeldinger: 1122 
sakspapirene er mangelfulle, og Sentralstyret vil gjerne ha en mer konkret 1123 

framstilling på hva kampanjen går ut på, hvilke organisasjoner som har sluttet 1124 
seg til kampanjen, hvor pengene går til og hva fagmiljøet sier om kampanjen. 1125 
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Sentralstyret vil gjerne at det skal vises til mer forskning. Denne 1126 

tilbakemeldingen blir gitt til saksbehandlere, slik at de kan bearbeide 1127 
sakspapirene til sentralstyremøtet i juni.  1128 

 1129 
Sak 30/14 Eventuelt 1130 
Ingen saker.  1131 

 1132 
Møteevaluering: 1133 

- Har vært flinke, men kanskje litt mye gjentakelser av og til. Snakker 1134 
sammen to og to i mellom - Forstyrrende og irriterende.  1135 

- Imponert over vedtektene.  1136 

Ubevisst bruk av hersketeknikker. Noe gjentakelser. Litt forvirring over 1137 
hva vi stemmer over. Burde bli flinkere til å konkretisere hva vi skal 1138 

diskutere.  1139 
- Folk snakket lavt. Folk burde heve stemmen mer.  1140 
- Litt for dårlig med talerliste.  1141 

- Hyggelig med middag hos Anders.  1142 
- Viktig å ikke utnytte ledermakten, og ikke diskutere mer når strek er 1143 

satt.  1144 
- Litt mye flikking med saker som skaper forstyrrelse.  1145 

 1146 


